
Pozemkové spoločenstvo súkromných lesov, Obecná budova 82, 027 12  V i t a n o v á 

 

 

                                            Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia výboru PSSLVitanová konaného dňa 15.12.2023 

 

Prítomní: Podľa pripojenej prezenčnej listiny 

Program: 1, Otvorenie 

                2, Ťažobná činnosť 

                3, Pestevná činnosť 

                4, Finančná situácia 

                5, zmena člena výboru a podpredsedu  

                6, Schválenie odmien za zasadnutia výboru 

                7, Záver  

 

Bod 1, Zasadnutie výboru otvoril a viedol predseda p. Hrubec Vladimír 

            Za overovateľov zápisnice boli schválení: Viktor Ján, Gorek Slavomír, 

            za zapisovateľa p. Pšiteková Štefánia 

 

Bod 2,  Ťažbu sme prevádzali v porastoch, kde sa vyskytla kalamita od huby, 

kôrovca a v novembri aj vetrová kalamita. 

Najviac sa vyťažilo v porastoch: 

215 – 101,25 m3,    218 – 44,35 m3,        211 – 57,39 m3   214 – 42,78 

217 – 52,54 m3,      216 – 49,83 m3    

Celkovo sa do 30.11.2022 vyťažilo 1170,98 m3. Oproti minulému roku je to 

o 394,98 m3 menej. Minulý rok bolo k 30.11.2021 vyťažené 1565,96 m3.  

Drevo kupovali firmy LIGLES, DREKUM, PEMŠAL, Peter Klimek. 

Cena dreva sa pohybovala podľa kvality dreva. 65 - 85 EUR/m3.V jednom 

prípade bola cena 55 - 58 EUR/m3. Ceny sa pohybovali od hrúbky, kvality 

dreva a ceny na trhu. V 3. kvartáli išli ceny dreva dolu pre veľké zásoby reziva 

na skladoch. 

Cena za ťažbu dreva sa pohybovala od 14 – 18 EUR/ m3.  

       

Bod 3, Pestovná činnosť: Pokračovali sme vyžínaním, celkom na ploche 17,80 

ha, uhadzovaním haluziny na ploche 3,31 ha. Teraz v jesennom období sme 

robili ochranu sadeníc proti ohryzu zverou chemikáliou Cervakol na ploche 

17,27 ha. Práce sme prevádzali hlavne našimi pracovníkmi a pri vyžínaní nám 

pomohla   aj firma LESMAN s.r.o. Oravské Veselé 

 

Bod 4, Finančná situácia k 30. 11.2023: 

 V SLSP máme na účtoch: 

 BÚ 160.002,66 EUR, TV 50.565,94 EUR  



 

Bod 5, Prítomných informoval predseda PSSL Vitanová 

IČO: 35661119 so sídlom Vitanová Obecná budova 82, že dňa 14.12.2023 na 

základe žiadosti o ukončenie člena výboru PSSL Vitanová končí vo funkcii 

člena: Stanislav Kulkovský, nar. 28.07.1963, bytom Vitanová 113. Stanislav 

Kulkovský dňa 14.12.2023 končí aj vo funkcii podpredseda PSSL Vitanová 

 

Na základe tejto skutočnosti predseda postupoval v zmysle Volebného 

poriadku a následne  oslovil prvého náhradníka, podľa poradia získaných hlasov 

v tajných voľbách, ktorí boli právoplatne zvolení Valným zhromaždením PSSL 

konaným dňa 2.7.2023. 

Oslovený náhradník p. Štefan Ťapaj,  vyjadril svoj súhlas s nástupom do funkcie 

člena výboru a bude pracovať vo funkcii člena výboru v zmysle Volebného 

poriadku. 

 

Nastupujúci náhradník: 

Štefan Ťapaj, Vitanová 253, nar. 10.06.1954, r.č. 540610256 

 

K bodu 5, 

Návrh na uznesenie č. 1: 

 

1.Vykonanie zmeny v Registri pozemkových spoločenstiev na Lesnom úrade 

 

Výmaz: 

Stanislav Kulkovský, Vitanová 113, nar. 28.7.1963, r.č. 6307286535 

 

Zápis: 

Štefan Ťapaj, Vitanová 253, nar. 10.06.1954, r.č. 5406102856 

 

Hlasovanie: 

Za ................... 7 členov 

Proti ..............  0 členov 

Zdržalo sa....... 0 členov 

Uznesenie schválené 

 

Návrh na uznesenie č. 2: 

 

Členovia predstavenstva sa dohodli, že funkciu podpredsedu PSSL Vitanová 

bude vykonávať p. Ján Viktor nar. 5.5.1987, r.č. 8705057977 

bytom Vitanová 67, ktorí s funkciou súhlasil. 

 

Hlasovanie: 

Za ................... 7 členov 



Proti ............... 0 členov 

Zdržalo sa ......  0 členov 

Uznesenie schválené 

 

Bod 6 , Schválenie odmien za rok 2023: 

Predseda predniesol návrh odmien za rok 2023 

 - za účasť na zasadnutí predstavenstva 35,- EUR ako v roku 2022 

   Členovia navrhli z dôvodu nepriaznivej finančnej situácie znížiť 

   odmenu na 30,- EUR / za zasadnutie 

 

Návrh na uznesenie č. 3: 

  

Hlasovanie k bodu 7:  

Za ........... 7 členov,  

Proti .......  0 členov 

Zdržalo sa 0 členov 

 

 Navrhnuté odmeny vo výške 30,- EUR za zasadnutie boli jednohlasne 

schválené 

        

Bod 7, Záver  

1, P. Ťapaj Jaroslav sa informoval o projektoch, kto nám ich pomáha    

    vypracovať. 

    Odpovedal predseda: Výzvy sleduje predseda a vypracovanie projektov nám 

    robí firma. 

2, P. Ťapaj Jaroslav sa informoval o stave ciest a skladov. Odpovedal predseda: 

    Sklady boli  poopravované a cesty sa priebežne opravujú, podľa možnosti.   

    Situácia ciest je veľmi nepriaznivá. Ničia nám ich hlavne cudzí, 

    ktorí používajú cesty hlavne štvorkolkami a terénnymi autami.      

 

Keďže neboli iné návrhy, zasadnutie predstavenstva  predseda ukončil  

 

Vo Vitanovej dňa 15.12.2023 

 

Zapisovateľ: Pšiteková Štefánia                       ............................................     

 

Overovatelia : Viktor Ján                                 ............................................. 

 

                        Gorek Slavomír                        ............................................. 

 

 

                                                                   Vladimír Hrubec  

                                                          Predseda PSSL Vitanová, 


